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people, including drivers and cyclists, do not obey the traffic rules

properly, especially at busy intersections. And this undoubtedly

worsens the already grave situation. 而且，许多人，包括司机和

骑自行车的人，不能很好地遵守交通规则，特别是在繁忙的

十字路口，这无疑使本已严重的状况雪上加霜。 117. The

number of private cars in urban areas should be limited while the

number of public buses should be increased. 在城市私人轿车的数

量应得到控制而公交车的数量应该增加。 118. When asked

what kind of school they are willing to send their children to attend,

many parents say they would choose a boarding school rather than

day schools for their children. 当问到愿意将孩子送到哪种学校

的时候，许多父母认为他们会选择寄宿学校而不是日制学校

。 119. Many survey show that people in increasing numbers are

beginning to recognize that boarding school provides better

environment and facilities for children. 许多调查显示越来越多的

人开始意识到寄宿学校能给他们的孩子提供较好的学习环境

和设施。 120. At the same time, there are still many people who live

under the traditional ideas that day schools play an extremely

important role in childrens study. 同时，仍有许多人持传统观点

认为日制学校对孩子的学习发挥着极其重要的作用。 100Test 
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